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Адрес HEINZ-GLAS GmbH & Co. KGaA
Glashüttenplatz 1-7 
96355 Kleintettau

SPECIALS
Machines 10 IS

Capacity 265-tons total

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Manufacturer of container glass, Flacons and Cosmetic Glass

Heinz-Technology

Flacons from HEINZ-GLAS not only set aesthetic standards, but also technological ones. This refers both to the shape of the glass and to the refining
possibilities. Many of the techniques have been developed and refined in our company by our experienced experts.

Heinz-Novelties

HEINZ-GLAS has proven increasingly over the past years that even luxury and high-quality flacons with extraordinary designs can be manufactured in
a completely automatic production process.

Heinz-Customized

HEINZ-GLAS has been specialized for quite some time in manufacturing customized flacons and complete packaging thanks to its own high-
performance, in-house development department, its own mold making as well as high-tech in production and refining.

You get all services from one source with us. From scheduling to manufacturing and refining and all the way to shipping, we ensure that you obtain
your products reliably.

Company Profile of HEINZ-GLAS GmbH & Co. KGaA

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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